
REPUBLIKA HRVATSKA                                                    
DUBROVAČKO-NERETVANSKA  
ŽUPANIJA 
OPĆINA TRPANJ 
OPĆINSKO VIJEĆE         
 

KLASA: 023-01/22-02/15                                   
URBROJ: 2117-07/24-01-01 
 

                                                           Z A P I S N I K                       
                                       sa 15. (petnaeste)  sjednice Općinskog vijeća 
                                               O P Ć I N E   T R P A N J 
 

 

Mjesto održavanja: Sportska dvorana OŠ Trpanj 
Datum održavanja:   21. studeni  2024. g. 
Vrijeme održavanja: od  18,00 h do 19,00 h 
 

Predsjednik Općinskog Vijeća Ivan Veić (u daljnjem tekstu : predsjednik) pozdravlja i utvrđuje da 
su sjednici Općinskog Vijeća ( u daljnjem tekstu : Vijeće) 
 

NAZOČNI : Ivan Veić, Tonči Jelaš, Antonija Mirko, Ivo Žegura 
IZOČNI: Josip Nesanović, Laura Butirić, Andrija Nedoh 
OSTALI NAZOČNI: Jakša Franković, općinski načelnik u daljnjem tekstu ( načelnik) 
 
Predsjednik Vijeća predlaže slijedeći 
 

 
 

           DNEVNI RED 
1. Aktualni sat 
2. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Vijeća 
3. Donošenje Odluke o pripajanju tvrtke Izvor Orah d.o.o. iz Trpnja 
NPKLM -u 
4. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Trpanj za razdoblje 01.01.-30.06.2024. 
5. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 
dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj 
(javni pješački put između ulica Kralja Tomislava i ulice Dinka Fabrisa) 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja dnevni red. 
 
 
Ad.1.) Aktualni sat 
Ivo Žegura pita je li se planira pozicija plana proračuna za iduću godinu, za uređenje crkvice Sv. 
Mare. Načelnik odgovara da je navedeno uvršteno u Plan proračuna, te upoznaje kako se planira i 
pozicija 2000 Eur, odobrena po zahtjevu bratu Draženu Vargaševiću, a za uređenje stupova oltara u 
crkvi Sv. Kuzme i Damjana u Donjoj Vrućici, te također upoznaje kako  je još  odobreno i planirano  
18 000 Eur po zahtjevu Don Alena Keri za sanaciju župne crkve Sv Petra i Pavla u Trpnju. 
Načelnik upoznaje kako su započeli intezivni radovi na odašiljačima Veli Vrh, a za uvođenje 
interneta, na to, za sad nepokriveno područje.   
Antonija Mirko apelira na biciklističku stazu kroz Vinošta. Naime masline su u trupu ceste i cestom 
se ne može neometano voziti. Bilo bi potrebno opomenuti vlasnike, odnosno pošišati grane koje 



strše na cestu jer predstavljaju opasnost za prometnike (bicikliste ponaosob). 
Načelnik upoznaje kako je djelatnik Nikola Biliš, sa datumom 14. studeni sporazumno prekinuo 
radni odnos u Općini Trpanj. 
Ivo Žegura pita kako će to utjecati na rashode Općine. 
Načelnik odgovara kako će se o rashodima te vrste raspravljati na jednoj od slijedećih sjednica. 
Antonija Mirko ističe kako se da primjetiti da komunalni redar na terenu koristi svoj privatni 
automobil, te dodaje kako bi bilo u redu priznati mu te troškove ako se to nije radilo tako. 
Načelnik odgovara kako nije sasvim upoznat s tom tematikom, ali da će se provjeriti i ta stavka. 
Tonči Jelaš pita zašto opet na sjednici nije nazočna direktorica Turističke zajednice. 
Načelnik odgovara kako se direktorica ispričala zbog nemogućnosti dolaska. 
Tonči Jelaš dodaje kako je izgleda jedino Trpanj ostao bez ikakvih događanja u vrijeme adventa, jer 
primjetno je da se svake godine sva mjesta u našem okruženju sve više zalažu za promidžbu i  razna 
zbivanja, dok na žalost to kod nas nije slučaj. 
 
Ad.2.) Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Vijeća 
 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 14. sjednice općinskog vijeća. 
 
Ad.3.) Donošenje Odluke o pripajanju tvrtke Izvor Orah d.o.o. iz Trpnja NPKLM -u 
 
Načelnik uvodno izlaže ističući kako je ovo za njega najteža odluka koju je potrebno donijeti u 
njegovom radu. Nadalje načelnik pojašnjava Odluku ističući sve pojedinosti oko iste. Ističe kako je 
naš interest zaštititi radna mjesta naših djelatnika.Potrebno je sačiniti popis naših projekata koje 
ćemo nastojati  realizirati kroz novi sustav. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi Odluka o pripajanju tvrtke Izvor Orah d.o.o. iz Trpnja NPKLM-u. 
 
Ad.4.) Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 
Trpanj za razdoblje 01.01.-30.06.2024. 
 
Načelnik pojašnjava stavke izvještaja ističući bitnije razlike između planiranog i realizacije po 
periodima i u odnosu na prošlu godinu. 
Antonija Mirko pita na što se odnosi stavka 3.2 ( pomoći iz inozemstva i opće države). 
Načelnik odgovara kako se to odnosi na kapitalne pomoći države kojih nije bilo. 
Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Trpanj za razdoblje 
01.01. - 30.06.2024. 
 
Ad.5.) Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 
           uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj (javni pješački put između ulica    
           Kralja Tomislava i ulice Dinka Fabrisa) 
 
Načelnik  uvodno pojašnjava Odluku ističući kako je od interesa za Općinu Trpanj da se svi 
pješački putevi zaštite i stave pod ingereciju Općine . 
Nakon kraćeg razgovora donesen je slijedeći 



 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj  
uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj (javni pješački put između ulica    
Kralja Tomislava i ulice Dinka Fabrisa) . 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19 h. 
 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:      Predsjednik Općinskog vijeća: 
Ivana Jelaš v.r.       Ivan Veić v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


